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W Å›rodÄ™ 24 lipca, czyli na dwa dni przed ceremoniÄ… otwarcia Igrzysk Olimpijskich w ParyÅ¼u,
a na trzy dni przed rozpoczÄ™ciem rywalizacji w WKKW, portal Åšwiat Koni podaÅ‚ informacjÄ™,
Å¼e w polskiej ekipie nastÄ…piÅ‚a zmiana. Informacja ta wywoÅ‚aÅ‚a burzÄ™ w internecie. Nie
dlatego, Å¼e z powodu kontuzji (a wÅ‚aÅ›ciwie kulawizny) klaczy Lucinda Ex Ani zostaÅ‚ z ekipy
wycofany PaweÅ‚ Warszawski, bo kÅ‚opoty zdrowotne koni w tej konkurencji to chleb powszedni, a
z powodu nazwiska zawodnika, który ma go zastÄ…piÄ‡. Bo nie jest niÄ…, zgÅ‚oszona pierwotnie
jako rezerwowa Wiktoria Knap z koniem Quintus, a Jan KamiÅ„ski z waÅ‚achem Jard. Dlaczego
jest to zaskakujÄ…ce? Dlaczego wywoÅ‚uje to tyle kontrowersji?

Ale po kolei. Co siÄ™ staÅ‚o z klaczÄ… PawÅ‚a Warszawskiego? Z informacji uzyskanej przez
Åšwiat Koni od Andreasa Dibowskiego, trenera naszej kadry WKKW, wynika, Å¼e: Niestety u
klaczy Lucinda Ex Ani wykryliÅ›my problemy zdrowotne, ale na ten moment nie wiemy jeszcze czym
dokÅ‚adnie sÄ… one spowodowane. I do wczoraj nie do koÅ„ca byliÅ›my w stanie oceniÄ‡ jak
bardzo Åºle jest z niÄ…. Lucinda zaczÄ™Å‚a kuleÄ‡ po przyjeÅºdzie do Jardy po zgrupowaniu.
Wykonane zostaÅ‚o USG i inne badania i szczerze mówiÄ…c nie do koÅ„ca wiemy co siÄ™ z niÄ…
dzieje. Dlatego teÅ¼ nie jest Å‚atwo oceniÄ‡ co siÄ™ ewentualnie w kolejnych dniach moÅ¼e
wydarzyÄ‡. Jest teraz juÅ¼ zbyt maÅ‚o czasu i ryzyko jest zbyt duÅ¼e, Å¼e w druÅ¼ynie bÄ™dzie
koÅ„, który ewentualnie po próbie terenowej nie bÄ™dzie w stanie przejÅ›Ä‡ przeglÄ…du. Miejsce
PawÅ‚a Warszawskiego zajmie wiÄ™c Jan KamiÅ„ski. SwojÄ… drogÄ… wielkiego pecha ma
PaweÅ‚ Warszawski. Start olimpijski w Tokio przeszedÅ‚ mu koÅ‚o nosa z tego powodu, Å¼e
wszystkim, poczÄ…wszy od ówczesnego trenera kadry, a na samym zawodniku koÅ„czÄ…c,
umknÄ…Å‚ pewien szczegóÅ‚ z regulaminu kwalifikacji olimpijskich. A teraz tuÅ¼ przed
rozpoczÄ™ciem IO w ParyÅ¼u klacz zawodnika okazuje siÄ™ kulawa! No trudno, takie rzeczy
siÄ™ w tym sporcie zdarzajÄ…. Ale dlaczego PawÅ‚a Warszawskiego ma zastÄ…piÄ‡ Jan
KamiÅ„ski, skoro oficjalnie wyznaczonÄ… rezerwowÄ… jest Wiktoria Knap z Quintusem? A na
dodatek kolejnÄ… rezerwowÄ… jest Joanna Pawlak z kl. Fantastic Frieda. Tak w kaÅ¼dym razie
moÅ¼na wnioskowaÄ‡ ze strony internetowej PZJ, gdzie pod sÅ‚owami &bdquo;szeroki skÅ‚ad
rezerwowy&rdquo; podane jest nazwisko tej drugiej amazonki. A nazwiska Jan KamiÅ„ski w tym
zbiorze nie ma w ogóle. Tak przy okazji, wiÄ™kszoÅ›Ä‡ federacji jeÅºdzieckich podawaÅ‚a w
terminie zgÅ‚oszeÅ„ ostatecznych skÅ‚ad ekip tak, Å¼e po trzech nazwiskach (i imionach koni)
podawano  nazwisko i nazwÄ™ konia pierwszej pary rezerwowej (tej, która pojedzie do ParyÅ¼a), a
potem drugiej i trzeciej rezerwowej, która juÅ¼ do Francji nie pojedzie, ale ma byÄ‡ w gotowoÅ›ci,
gdyby w ostatniej chwili taka koniecznoÅ›Ä‡ zaszÅ‚a. Taka forma jest przejrzysta dla kibiców i fair w
stosunku do zawodników. Dlaczego wiÄ™c pierwsza rezerwowa para nie zastÄ…pi tej, którÄ…
trzeba byÅ‚o skreÅ›liÄ‡ z powodu kulawizny klaczy? Okazuje siÄ™, Å¼e w tym wypadku na
przeszkodzie stanÄ™Å‚y teÅ¼ wzglÄ™dy weterynaryjne. WedÅ‚ug Dibowskiego:  &hellip; takÅ¼e
Quintus ma maÅ‚e problemy zdrowotne, ale to jest znana nam sprawa i jesteÅ›my w stanie lepiej
oceniÄ‡ co by byÅ‚o gdyby&hellip; Dlatego zapadÅ‚a decyzja, Å¼e do zespoÅ‚u wejdzie Jan
KamiÅ„ski, a Wiktoria Knapp pozostanie zawodniczkÄ… rezerwowÄ….  A co z drugÄ…
rezerwowÄ…, czyli JoannÄ… Pawlak i kl. Fantastic Frieda? W innym fragmencie przytaczanego
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juÅ¼  przeze mnie tekstu Åšwiata Koni moÅ¼emy przeczytaÄ‡ Å¼e: Na ostatnie zgrupowanie do
Francji pojechaÅ‚ takÅ¼e Jan KamiÅ„ski z waÅ‚achem Jard i Joanna Pawlak z klaczÄ… Fantastic
Frieda. Pary te miaÅ‚y w razie czego zastÄ…piÄ‡ jednÄ… z nominowanych par, gdyby któryÅ› z
podstawowych koni musiaÅ‚ zostaÄ‡ wycofany. Po dwóch dniach pobytu na zgrupowaniu kontuzji
podczas treningu ujeÅ¼dÅ¼eniowego doznaÅ‚a klacz Fantastic Frieda przez co Joanna Pawlak
wróciÅ‚a do Polski. Czy aby na pewno byÅ‚a to kontuzja wykluczajÄ…ca start klaczy? Oto co na ten
temat powiedziaÅ‚a sama zawodniczka dla portalu &bdquo;sportowy-poznan.pl&rdquo; Mój koÅ„ nie
doznaÅ‚ kontuzji lecz podbiÅ‚ siÄ™ i miaÅ‚ tkliwe kopyto (posiadam opiniÄ™ weterynarza na
piÅ›mie). Frieda czuje siÄ™ bardzo dobrze i przygotowuje siÄ™ do kolejnych zawodów WKKW juÅ¼
za tydzieÅ„. Niestety nie chce mi siÄ™ komentowaÄ‡ dlaczego doszÅ‚o do podbicia, dlaczego nie
zostaÅ‚o to zdiagnozowane, dlaczego nikt mi nie udzieliÅ‚ pomocy, dlaczego delikatnie mówiÄ…c
zostaÅ‚am odesÅ‚ana do domu. Mam nadziejÄ™, Å¼e w koÅ„cu zakoÅ„czy siÄ™ traktowanie mnie
jak &ldquo;piÄ…te koÅ‚o u wozu&rdquo; opowiadanie, Å¼e mój koÅ„ jest kulawy, a ja nie sÅ‚ucham
siÄ™ trenerów lub, Å¼e mam z trenerami konflikt. DziÄ™kuje za sÅ‚owa wsparcia pÅ‚ynÄ…ce z
caÅ‚ego Å›wiata, miÅ‚o Å¼e jest sporo osób, które nam kibicujÄ… i dostrzegajÄ… w jaki sposób
jestem &ldquo;spychana&rdquo; na szary koniec i to od kilku sezonów. No cóÅ¼, moÅ¼na
zaÅ‚oÅ¼yÄ‡, Å¼e rozÅ¼alona zawodniczka nie jest obiektywna w swojej (i zdrowia klaczy) sprawie,
ale moÅ¼na popatrzeÄ‡ na tÄ™ sytuacjÄ™ z innej perspektywy. Quintus, który ma &bdquo;maÅ‚e
problemy zdrowotne&rdquo; zostaje w grze (jako rezerwowy), a Fantastic Frieda równieÅ¼ z
&bdquo;maÅ‚ym problemem zdrowotnym&rdquo;, bo za taki moÅ¼na by uznaÄ‡ tkliwe kopyto na
skutek podbicia, jest odesÅ‚ana do domu. Ale czy trener kadry jest w tym wypadku osobÄ…
obiektywnÄ…? JeÅ›li weÅºmiemy pod uwagÄ™, Å¼e Wiktoria Knap jest od jakiegoÅ› czasu
trenowana przez Adreasa Dibowskiego prywatnie i spÄ™dza w jego oÅ›rodku wiele czasu, to
powstajÄ… nieprzyjemne podejrzenia, co do obiektywizmu trenera kadry przy rozpatrywaniu
kandydatury tej zawodniczki. WróÄ‡my do Jana KamiÅ„skiego. W jego sprawie sekwencja zdarzeÅ„
budzi zdziwienie. Termin zgÅ‚oszeÅ„ wstÄ™pnych do IO mijaÅ‚ 28 czerwca. TuÅ¼ przed (21-23 VI)
w Strzegomiu odbyÅ‚ siÄ™ ostatni sprawdzian dla kadrowiczów &ndash; zawody CCIO4-NC-S.
KamiÅ„ski jedyny z szóstki jaka pozostaÅ‚a w grze nie ukoÅ„czyÅ‚ tych zawodów z powodu upadku z
konia na poczÄ…tku krosu. Upadku, który miaÅ‚ podobno powaÅ¼ne nastÄ™pstwa &ndash;
pÄ™kniÄ™cie dwóch czy trzech krÄ™gów szyjnych zawodnika. Na liÅ›cie wysÅ‚anej do FEI
zgÅ‚oszona zostaÅ‚a caÅ‚a szóstka, choÄ‡ KamiÅ„ski musiaÅ‚ jeszcze do czasu zgÅ‚oszeÅ„
ostatecznych &bdquo;odnowiÄ‡&rdquo; olimpijski MER, czyli wynik kwalifikujÄ…cy, który utraciÅ‚ z
powodu upadku w Strzegomiu. I zrobiÅ‚ to koÅ„czÄ…c na Jardzie z odpowiednim wynikiem zawody
w Kaposvar na poziomie CCI3-S. SÅ‚abo obsadzone zawody na WÄ™grzech zakoÅ„czyÅ‚y siÄ™ 7
lipca, a termin zgÅ‚oszeÅ„ ostatecznych mijaÅ‚ 11 lipca. Formalnie nic nie staÅ‚o wiÄ™c na
przeszkodzie, aby KamiÅ„skiego zgÅ‚osiÄ‡ czy to w 3-osobowej ekipie, czy jako oficjalnego
rezerwowego, gdyby trener go w którejÅ› z tych ról widziaÅ‚ w tym momencie (czyli ok. 7-10 VII).
MaÅ‚o tego, na stronie PZJ w zbiorze &bdquo;szeroki skÅ‚ad rezerwowy&rdquo; teÅ¼ nie ma jego
nazwiska, gdy np. w skokach sÄ… w tej rubryce podane trzy nazwiska, a w ujeÅ¼dÅ¼eniu &ndash;
dwa.  WyglÄ…daÅ‚o w tym momencie na to, Å¼e trener definitywnie z niego zrezygnowaÅ‚, co
byÅ‚oby o tyle zrozumiaÅ‚e, Å¼e Jan KamiÅ„ski w ciÄ…gu ostatnich dwóch miesiÄ™cy z trzech
ostatnich startów dwa (Wiesbaden, Strzegom) nie ukoÅ„czyÅ‚ z powodu upadków z konia na krosie. 
Fakt, Å¼e pojechaÅ‚ na przedostatnie i ostatnie zgrupowanie (w Jardy) moÅ¼na jeszcze
zrozumieÄ‡. Ale dlaczego, w sytuacji kiedy z gry wypadÅ‚ PaweÅ‚ Warszawski, trener Dibowski
zmieniÅ‚ zdanie w sprawie KamiÅ„skiego i przesunÄ…Å‚ go nagle do ekipy, pozwalajÄ…c, by
przeskoczyÅ‚ rezerwowÄ… (a nawet dwie)? No cóÅ¼, fakt iÅ¼ Jan KamiÅ„ski jest synem prezesa
PZJ i dyrektora biura tej organizacji, Marcina KamiÅ„skiego, sprawia, Å¼e rodzÄ… siÄ™
podejrzenia o kumoterstwo. Warto jeszcze zwróciÄ‡ uwagÄ™ na jeden fakt. WrÄ™czanie nominacji
olimpijskich dla jeÅºdÅºców odbyÅ‚o siÄ™ 9 lipca w PKOL, byÅ‚a wiÄ™c doskonaÅ‚a okazja, aby
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takÅ¼e odebraÄ‡ od zawodników przyrzeczenia olimpijskie (które muszÄ… skÅ‚adaÄ‡ takÅ¼e
rezerwowi). Tymczasem to Å›lubowanie dla jeÅºdÅºców zostaÅ‚o wyznaczone juÅ¼ w ParyÅ¼u.
CzyÅ¼by ktoÅ› z góry zakÅ‚adaÅ‚, Å¼e juÅ¼ po terminie zgÅ‚oszeÅ„ ostatecznych nastÄ…piÄ…
jakieÅ› zmiany? JeÅ›li tak, to kto?Marek Szewczyk  
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